
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Söndagen den 25/8 2019 kl 16:00 

Odenvallen 

 

Närvarande:  Johan Lundström, Sören Sahlén, Anders Persson, Marko Hiltunen,  

Oskar Axelsson 

Frånvarande: Jörgen Setterman 

 

 

$1      Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§2  Dagordningen för mötet godkändes. 

 

§3  Föregående protokoll lästes upp och godkändes.   

 

§4  Rapporter & skrivelser  

• Johan rapporterar om bevattningsproblemen på C-och D-plan: Dykare anlitades som 

till slut fann inloppsöret till brunnen. Han rensade bort det som blockerade inloppet 

och brunnen fylldes med vatten och även slam. ÖSAB kom och sög bort allt slam och 

nu fungerar bevattningen återigen tillfredsställande. Planerna är nu även gödslade och 

börjar återfå sin grönska.  

• Sören rapporterar om Fotbollsskolan. 67 barn anmälda, 2 kom inte av olika 

anledningar. Nytt deltagarrekord! 11 ledare varav 1 inte kom då denne prioriterade 

andra aktiviteter. Utöver detta fungerade allt bra och man hade tur med vädret. 

Gruppen kommer ha ett möte för att summera och reflektera så att vi blir än vassare 

kommande år.  

 

• Marko rapporterar att LOK-stödet för perioden 1/1-30/6-2019 är sökt och beviljat.  

 

§5  Ekonomi 

• En genomgång av ekonomin och hur vi ligger till. Vi kan konstatera att kostnaden för 

drivmedel har gått ner och detta är en direkt effekt av att vi investerat i 

robotklipparen. Samtidigt är det även en vinst för miljön! Vi har årligen en del pengar 



över av skötselbidraget samtidigt som föreningen fått ett tillskott från nedlagda 

Åsbyviken Bandyklubb så iom det föreslår Johan att vi automatiserar klippningen av 

våra planer helt och hållet from år 2020, med andra ord investera i ytterligare en 

robotklippare.  

Mötet resonerar kring tidigare (dåliga) erfarenheter då vi investerat i bättre 

begagnade klippare och drar slutsatsen att det är bättre att investera i nya fräscha 

maskiner. Det blir inte heller lättare att få tag på resurser för klippning så automation 

är rätt väg att gå. Mötet inväntar till nästa möte i september med slutgiltigt beslut om 

investeringen.  

 

§6  Idrottsplatsen 

• Ett getingbo har upptäckts under takfoten till utanför herrarnas omklädningsrum. 

Marko ringer Anticimex och bokar sanering.  

 

• Altanbygge: mötets mening är att vi hör efter med traktens hantverkare om det är 

någon som känner sig manad att åta sig projektet och med ett färdigdatum 2020-04-

01. 

 

§7  Övriga frågor 

• Sören föreslår att vi i vanlig ordning ordnar med en ”tack-middag” på Brevengården 

till ideella krafter för att visa vår uppskattning till dem som hjälper till med diverse på 

Odenvallen. Mötet anser att detta är ett mycket bra förslag. Sören styr upp datum och 

skickar kallelse till de berörda.  

 

• Föreningens brevpapper och kuvert är inte helt uppdaterade, uppgifterna är gamla 

och det behöver tryckas upp nytt material. Mötet anser att detta är helt riktigt och 

Anders har kontakter som kan hjälpa till med att trycka upp nytt material.  

 

§8 Nästa möte 

Bestämdes till måndagen den 23/9 kl 19:00 på Odenvallen.  

 

§9   Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades. 

 

 

 

 

 

 Johan Lundström  Marko Hiltunen 

 Ordförande   Sekreterare 

 


